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Kandidátka na županku sa odvracia od predchádzajúceho nominanta Smeru  

Monika Flašíková Beňová odmieta zodpovednosť za konanie župy, keď bola vicežupankou.  

BRATISLAVA. "Je veľmi smutné, že ani Vladimír Bajan a ani Pavol Frešo nedokázali župu riadiť 
tak, aby to bolo pre ňu prospešné," hovorí krátko pred krajskými voľbami kandidátka Smeru na 
županku Monika Flašíková Beňová, ktorá bola Bajanovou vicežupankou. V kandidatúre ho dvakrát 
podporoval Smer.  

Flašíková Beňová v rozhovore pre SME viackrát opakuje, že o dianí za Bajana netušila. Tvrdí, že 
nevedela o zákazke pre jej známu - sponzorku Smeru, o dotácii, ktorá neskôr skončila vo firme otca 
Martina Glváča zo Smeru, o stonásobnom navýšení ceny pozemkov pre projekt Danube Aréna, či o 
tom, že župa v projekte spolupracovala s offshoreovou schránkovou firmou.  

"V tom čase nikto zo Smeru nemal takúto vedomosť. Určite by ho Smer nepodporil," vraví 
Flašíková Beňová. S Bajanom sa už nestretáva. Sľúbila, že sa na zákazky opýta aspoň sponzorky a 
Glváča.  

Starostu Petržalky Bajana jej odpovede rozhnevali. "Je úbohé, že tak Frešo ako aj Flašíková 
Beňová namiesto volebného programu vyťahujú Bajana ako jediný problém kraja, napriek tomu, že 
tam už štyri roky nie je, na rozdiel od nich, čo svedčí len o tom, že ani jeden z nich nevie a nemá čo 
ponúknuť tomuto kraju," reagoval Bajan.  

***  

"Bajan ani Frešo neriadili župu tak, aby to bolo prospešné." Monika Flašíková Beňová  

 


